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  PROTOKÓŁ Nr 4/2021 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Bielsk Podlaski 

w dniu 23 sierpnia 2021 roku 
 

Posiedzenie odbyło się w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy Bielsk Podlaski, przy ul. 

Mickiewicza 46.  

Czas trwania posiedzenia: godz. 900 – 1040 

Posiedzeniu przewodniczył: radny WALENTY GAŁUSZEWSKI – Przewodniczący Komisji. 

Zawiadomienie o posiedzeniu komisji stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

Obecni: 

Członkowie Komisji Rewizyjnej 

- GAŁUSZEWSKI Walenty (Przewodniczący) 

- KOWALCZUK Jan 

- KRUK Alina 

- MISIUK Albin   

- ONACIK Jerzy 

oraz:  

- Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

- Zastępca Wójta Gminy – ANATOL FILIPIUK 

- Skarbnik Gminy – NADZIEJA SOKOŁOWSKA 

- Przewodniczący Rady Gminy – STANISŁAW OLSZEWSKI 

Lista obecności  stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołu Nr 3W/2021 ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy 

Bielsk Podlaski z dnia 28 czerwca 2021 r. 

3. Zaopiniowanie materiałów na XXIX Sesję Rady Gminy Bielsk Podlaski, zwołaną na 

dzień 31 sierpnia 2021 r. 

a) Informacja o spływie podatków i opłat od osób fizycznych i prawnych do 

budżetu gminy za 2020 rok i I półrocze 2021 roku. 

b) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok. 

c) Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Bielsk Podlaski na rok szkolny 2021/2022. 

d) Projekt uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do taryf za zbiorowe zaopatrzenie 

w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków. 

e) Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych 

dotyczących projektu Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Bielsk 

Podlaski na lata 2022-2025. 

f) Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski /Dubiażyn/. 

g) Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski /Haćki/. 

h) Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski /Ploski/. 

i) Projekt uchwały w sprawie ustanowienia służebności gruntowej na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski. 

j) Projekt uchwały w sprawie zarządzenia i organizacji wyborów 

przedterminowych Sołtysa Sołectwa Hołody. 

k) Projekt uchwały w sprawie zarządzenia i organizacji wyborów 

przedterminowych Sołtysa Sołectwa Treszczotki. 

l) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Bielsk 
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Podlaski. 

4. Sprawozdanie z realizacji planu pracy Komisji Rewizyjnej za I półrocze 2021 roku. 

5. Sprawy bieżące. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

     

Do pkt 1)  
 Posiedzenie Komisji otworzył  – Przewodniczący Komisji - radny WALENTY 

GAŁUSZEWSKI. Przywitał wszystkich obecnych. Następnie odczytał klauzulę dotyczącą 

rozporządzenia  o ochronie danych osobowych w skrócie zwanym RODO wskazującym na 

ochronę danych osobowych osób fizycznych. 

Materiały będące przedmiotem posiedzenia komisji doręczono radnym w formie 

elektronicznej. 

 WALENTY GAŁUSZEWSKI przedstawił proponowany porządek posiedzenia 

komisji z wyszczególnieniem tematów sesyjnych. Do zaproponowanego porządku 

posiedzenia uwag nie zgłoszono. Porządek posiedzenia członkowie Komisji zaakceptowali 

bez uwag. 

 

Do pkt 2)  
 Do protokołu Nr 3W/2021 ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Bielsk 

Podlaski z dnia 28 czerwca 2021 r., którego treść została przekazana radnym w formie 

elektronicznej nie zgłoszono uwag. Przewodniczący Komisji stwierdził, że protokół 

odzwierciedla przebieg posiedzenia. 

Protokół został przyjęty. 

 

Do pkt 3a)  
Informacja o spływie podatków i opłat od osób fizycznych i prawnych do budżetu 

gminy za 2020 rok i I półrocze 2021 roku – stanowi Załącznik Nr 3  do protokołu. 

Członkowie Komisji zostali poinformowani, że informacja zostanie dodatkowo przedstawiona 

na sesji Rady Gminy przez Panią Skarbnik. Powiedział, że spływ podatków jest równomierny 

i sukcesywny, chociaż zdarzają się również zadłużenia w płatnościach, nie są one jednak zbyt 

duże. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. Komisja zaakceptowała przedłożoną informację. 

OPINIA pozytywna – bez wniosków. 

 

Do pkt 3b)  
Projekt  uchwały w sprawie w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok – stanowi 

Załącznik Nr 4  do protokołu. Przewodniczący komisji poinformował, że proponowane 

zmiany są niezbędne w celu dostosowania wpływów i wydatków do stanu rzeczywistego.  

Skarbnik Gminy NADZIEJA SOKOŁOWSKA zwróciła uwagę na niektóre pozycje dot. 

zmian w budżecie, m.in. na przyznanie gminie dotacji na usuwanie wyrobów zawierających 

azbest (24.771,- zł), dofinansowanie na poprawę bezpieczeństwa ruchu pieszych  na drodze 

gminnej w Ploskach (koszt inwestycji 126.600,- zł). Poinformowała też o przyznanym 

dofinansowaniu na fotowoltaikę, z tym, że umowa z Urzędem Marszałkowskim jeszcze nie 

została podpisana. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. Komisja zaakceptowała proponowane zmiany w budżecie. 

OPINIA pozytywna – bez wniosków. 

 

Do pkt 3c)  
Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Bielsk 

Podlaski na rok szkolny 2021/2022 – stanowi Załącznik Nr 5  do protokołu.  

Przewodniczący Komisji wyjaśnił, że projekt uchwały dotyczy przewozu dzieci i uczniów 

niepełnosprawnych do przedszkoli i szkół. Uchwalona przez Radę Gminy stawka ceny paliw 

zostanie wykorzystana do obliczania wysokości zwrotu kosztów dowożenia przez rodziców 
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własnym transportem. Projekt uchwały przygotowano po przeprowadzeniu analizy 

obowiązujących cen. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

OPINIA pozytywna – bez wniosków. 

 

Do pkt 3d)  
Projekt uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i 

zbiorowe odprowadzenie ścieków – stanowi Załącznik Nr 6  do protokołu.  

Na prośbę prowadzącego posiedzenie WALENTEGO GAŁUSZEWSKIEGO temat 

przedstawiła Wójt Gminy RAISA RAJECKA oraz pracownica Referatu Finansowego Urzędu 

Gminy – ANNA NESTERUK. Radni otrzymali pisemne wyjaśnienie (Załącznik Nr 7  do 

protokołu)  dotyczące zasad ustalania cen za wodę i ścieki określonych w ustawie o 

zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków. Omówiono obecnie 

obowiązujące stawki za wodę oraz cen za odprowadzone ścieki z uwzględnieniem dopłaty z 

budżetu gminy oraz stawki, jakie będą obowiązywały w okresie 1-12 miesięcy, 13-24 

miesięcy i 25-36 miesięcy obowiązywania nowych taryf. Wyjaśniono mechanizm 

zmniejszania się dopłat z budżetu gminy w kolejnych latach w związku ze zmniejszaniem się 

kosztów amortyzacji. Wartość urządzeń do dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

spada, czego skutkiem jest zmniejszenie dopłat. 

- Przewodniczący Komisji WALENTY GAŁUSZEWSKI podsumowując temat, zwrócił 

uwagę, że mieszkańców najbardziej interesuje wysokość opłat, jaką będą musieli uiszczać 

jako odbiorcy wody i dostawcy ścieków, tj.: 2,86 zł  (było 2,50 zł) za 1m3 dostarczanej wody 

i 5,79 zł (było 5,19 zł) za 1 m3 odprowadzonych ścieków. 

- Wójt Gminy RAISA RAJECKA dodała, że projekt uchwały dotyczy ustalenia dopłat do 

taryf, natomiast o wysokości cen mieszkańcy będą poinformowani. Ceny są ustalane przez 

Wody Polskie, natomiast gmina ustala jedynie wysokość dopłat. 

- Przewodniczący Komisji zwrócił uwagę, że poprzednie zasady ustalania cen były bardziej 

przejrzyste. 

Innych pytań i uwag nie wniesiono. 

OPINIA  pozytywna  – bez wniosków. 

 

Do pkt 3e) 
Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących projektu 

Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Bielsk Podlaski na lata 2022-2025 – stanowi 

Załącznik Nr 8  do protokołu.  

Zastępca Wójta Gminy ANATOL FILIPIUK poinformował, że przygotowywany przez 

wykonawcę Program Ochrony Środowiska jest aktualnie weryfikowany (drugi raz). 

Ostateczna wersja projektu programu zostanie przygotowana do końca sierpnia br. Potem 

tekst zostanie podany do publicznej wiadomości. 

Na stwierdzenie radnego JERZEGO ONACIKA, że programu jeszcze nie ma, Wójt Gminy 

RAISA RAJECKA odczytała fragment uzasadnienia wniosku o przyjęcie projektu uchwały, 

w którym wyjaśniono tryb przygotowywania tego dokumentu (przystąpiono do opracowania 

programu). 

Przewodniczący Komisji WALENTY GAŁUSZEWSKI podkreślił wagę Programu Ochrony 

Środowiska, do którego po uchwaleniu trzeba będzie wracać w kolejnych latach i posługiwać 

się nim. 

Innych pytań i uwag nie zgłoszono. 

OPINIA pozytywna bez wniosków. 

 

Do pkt 3f)  
Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej stanowiącej 

własność Gminy Bielsk Podlaski /Dubiażyn/ – stanowi Załącznik Nr 9  do protokołu.  
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Projekt uchwały dotyczy działki Nr 260/1 o pow. 0,1285 ha, a wartość  działki wg operatu 

szacunkowego wynosi 23.000,- zł. Działka jest własnością gminy. 

- Radny JERZY ONACIK interesował się, w jaki sposób wieś wyraża zgodę na sprzedaż 

nieruchomości.  

- Przewodniczący Komisji stwierdził, że załączony operat szacunkowy jest bardzo 

szczegółowy. Ponieważ radny JERZY ONACIK jakiś czas temu wnioskował o dołączanie 

operatu do wniosku dot. sprzedaży nieruchomości, WALENTY GAŁUSZEWSKI zapytał 

radnego, czy dokument jest przydatny i czy dużo dowiaduje się z jego treści. Radny 

odpowiedział, że nie ma opinii w tej sprawie. 

Innych pytań i uwag nie zgłoszono. 

OPINIA pozytywna bez wniosków. 

 

Do pkt 3g)  
Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej stanowiącej 

własność Gminy Bielsk Podlaski /Haćki/ – stanowi Załącznik Nr 10  do protokołu.  

Projekt uchwały dotyczy działki Nr 299 o pow. 0,08 ha, a wartość  działki wg operatu 

szacunkowego wynosi 10.600,- zł. Działka jest własnością gminy, stanowi mienie wiejskie, 

stąd mieszkańcy sołectwa Haćki podjęli uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

OPINIA pozytywna bez wniosków. 

 

Do pkt 3h)  
Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej stanowiącej 

własność Gminy Bielsk Podlaski /Ploski/ – stanowi Załącznik Nr 11  do protokołu.  

Projekt uchwały dotyczy działki Nr 910 o pow. 0,93 ha, a wartość  działki wg operatu 

szacunkowego wynosi 58.610,- zł. Działka jest własnością gminy, stanowi mienie wiejskie, 

stąd mieszkańcy sołectwa Ploski większością głosów podjęli uchwałę w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż nieruchomości. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

OPINIA pozytywna bez wniosków. 

 

Do pkt 3i)  
Projekt uchwały w sprawie ustanowienia służebności gruntowej na nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski – stanowi Załącznik Nr 12 do protokołu.  

Temat wyjaśnił Zastępca Wójta Gminy ANATOL FILIPIUK. Poinformował, że projekt 

uchwały dotyczy umieszczenia urządzeń elektroenergetycznych na wniosek osób fizycznych 

w celu doprowadzenia energii elektrycznej do budynku mieszkalnego.. Początkowo był to 

wniosek o przyłącze kablowe, ostatecznie podjęto decyzję o wykonaniu przyłącza 

napowietrznego. 

Przewodniczący Komisji stwierdził zasadność przyjęcia projektu uchwały, ponieważ 

doprowadzenie energii elektrycznej jest podstawą w gospodarstwie. 

 Pytań i uwag nie zgłoszono. 

OPINIA pozytywna bez wniosków. 

 

Do pkt 3j)  
Projekt uchwały w sprawie zarządzenia i organizacji wyborów przedterminowych Sołtysa 

Sołectwa Hołody – stanowi Załącznik Nr 13 do protokołu.  

Przewodniczący Komisji WALENTY GAŁUSZEWSKI zwrócił uwagę na składane w 

ostatnim czasie rezygnacje z pełnienia funkcji sołtysa. Niektórzy podają przyczyny swojej 

decyzji, inni nie. Powiedział o trudnościach związanych z wykonywaniem zadań przez sołtysa 

oraz specyfice współpracy z mieszkańcami. Często po osiągnięciu jakichś sukcesów, 

zaczynają się problemy. Na początku (przy wyborze) są duże chęci, aby zostać sołtysem, 
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potem rzeczywistość okazuje się inna, zaczynają się problemy, krytyka ze strony 

mieszkańców. Trudno jest pogodzić interesy wszystkich. Mało jest ludzi, którzy chcą coś 

zrobić dla społeczeństwa, coraz więcej osób charakteryzuje konsumpcjonizm. Powiedział, że 

wybory należy przeprowadzić, aby sołectwo miało swego przedstawiciela. 

Pytań i innych uwag nie zgłoszono. 

OPINIA pozytywna bez wniosków. 

 

Do pkt 3k)  
Projekt uchwały w sprawie zarządzenia i organizacji wyborów przedterminowych Sołtysa 

Sołectwa Treszczotki – stanowi Załącznik Nr 14 do protokołu.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

OPINIA pozytywna bez wniosków. 

 

Do pkt 3l)  
Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Bielsk Podlaski – stanowi 

Załącznik Nr 15 do protokołu.  

WALENTY GAŁUSZEWSKI poinformował, że w materiałach znajduje się stanowisko 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, dokumentacja w tej sprawie jest obszerna, skargę 

rozpatrzono wnikliwie. Wyraził zdanie, że działkę gminną należy grodzić tylko wtedy, gdy 

jest taka potrzeba. Jeśli nie ma porozumienia między właścicielami sąsiadujących działek, 

wówczas należy grodzić na własny koszt. Radni przychylili się do tej opinii. Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji  rekomenduje odrzucenie skargi. Decyzja zostanie podjęta na sesji Rady 

Gminy. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

OPINIA pozytywna bez wniosków. 

 

Do pkt 4)  
Sprawozdanie z realizacji planu pracy Komisji Rewizyjnej za I półrocze 2021 roku - stanowi 

Załącznik Nr 16 do protokołu. Członkowie Komisji nie wnieśli żadnych poprawek i 

uzupełnień do przygotowanego dokumentu. 

 

Do pkt 5) 
W sprawach bieżących:  

Wójt Gminy RAISA RAJECKA przedstawiła pismo (Załącznik Nr 17 do protokołu) 

Powiatowego Zarządu Dróg w Bielsku Podlaskim dotyczące zamierzeń w zakresie 

przebudowy i remontów dróg powiatowych na terenie administracyjnym Gminy Bielsk 

Podlaski na lata 2022-2024. Poprosiła o wyrażenie opinii Komisji w kwestii dofinansowania 

wymienionych inwestycji powiatowych, ponieważ należy przystępować do opracowywania 

projektu budżetu gminy na 2022 rok, a dofinansowanie inwestycji powiatowych jest 

elementem tego projektu. Powiat również przygotowuje projekt budżetu, więc musi wiedzieć, 

czy otrzyma od gminy dofinansowanie. Odczytała zadania oraz kwoty przewidziane na 

realizację: 

- budowa chodnika przy Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II w Łubinie Kościelnym 

(wydatek dla gminy w 2022 r. ok. 100.000 zł), 

- droga Bielsk Podlaski – Stołowacz (wydatek dla gminy w 2022 r. ok. 1.750.000 zł, w 2023 

r. ok. 870.000 zł), 

- droga Podbiele – Dubiażyn (wydatek dla gminy w 2023 r. ok. 510.000 zł, w 2024 r. ok. 

255.000 zł), 

- droga Bielsk Podlaski - Parcewo  (wydatek dla gminy w 2022 r. ok. 300.000 zł) 

Poddała w wątpliwość, czy gminę stać na taki wydatek, a odpowiadając na pytanie 

Przewodniczącego Rady Gminy STANISŁAWA OLSZEWSKIEGO powiedział, że powiat 

chce realizować wszystkie wymienione inwestycje. 
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Przewodniczący Komisji WALENTY GAŁUSZEWSKI przypomniał, że przed laty 

inwestycje powiatowe były dofinansowywane z budżetu gminy w wysokości do 30% 

kosztów, aktualnie koszty są ponoszone w wysokości 50% kosztów inwestycji. 

Przewodniczący wyraził zadowolenie, że Powiat przedstawił taką informację o zamierzeniach 

inwestycyjnych, co daje radnym czas do zastanowienia się nad tym tematem. Wymieniając 

planowane przez Powiat inwestycje drogowe na terenie gminy radny powiedział, że jest 

zainteresowany ukończeniem rozpoczętych inwestycji, chodzi m.in. o odcinek ok. 1 km od 

wsi Parcewo do Bielska Podlaskiego. Gdyby inwestycji tej nie przerwano, można byłoby 

zadanie zakończyć wcześniej za mniejsze koszty. Przyznał, że koszty są duże, a chodzi o 

inwestycje, które będą służyć mieszkańcom gminy. Jeśli nie uda się wygospodarować 

pieniędzy w budżecie gminy, wówczas powiat nie będzie realizował tych inwestycji. 

 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA zgodziła się z opinią Przewodniczącego Komisji, że należy 

kontynuować rozpoczęte inwestycje, m.in. drogę Podbiele-Dubiażyn. Zasugerowała, aby 

zwrócić się do Starostwa Powiatowego o zmniejszenie procentu dofinansowania przez gminę. 

Zwróciła też uwagę na możliwość pozyskania do tych inwestycji dofinansowania z innych 

źródeł pozabudżetowych. WALENTY GAŁUSZEWSKI przychylił się do propozycji Wójta 

Gminy, zwrócił uwagę, że jeśli pieniądze zostaną wydane w wysokości oczekiwanej przez 

powiat, wówczas zabraknie środków do realizacji dróg przez gminę. 

 

Radny JERZY ONACIK poruszył temat budowy drogi wojewódzkiej we wsi Augustowo, 

gdzie gmina przeznaczyła pieniądze na budowę odcinka chodnika (100 tys. zł). Radnego 

interesował dalszy przebieg realizacji inwestycji oraz jak zostanie rozwiązany problem 

odwodnienia. Pani Wójt poinformowała, że wg informacji Wojewódzkiego Zarządu Dróg jest 

plan realizacji inwestycji do końca wsi. Szczegóły nie są znane. Było spotkanie w tej sprawie, 

w którym uczestniczył pracownik Urzędu Gminy. Radny zarzucił, że jako sołtys nie jest 

informowany o spotkaniach, na których omawiane są sprawy dot. Sołectwa Augustowo. 

Problem odwodnienia drogi w Augustowie ciągle nie jest rozwiązany. Radny krytycznie 

wypowiedział się o proponowanym przez gminę sposobie odwodnienia. Wójt Gminy 

powiedziała, ze ta koncepcja nie jest realizowana. 

Do tej sprawy odniósł się Zastępca Wójta Gminy ANATOL FILIPIUK, który w swojej 

wypowiedzi przypomniał temat dot. naruszenia stanu wody na gruncie w Augustowie przez 

osobę prywatną oraz  powstałego problemu wynikającego z blokady spływu wody. Po 

wykopaniu rowu i udrożnieniu przepustu pod drogą przy szkole, sprawa na chwile obecną 

rozwiązała się. Jeśli remont drogi będzie kontynuowany, trzeba będzie znaleźć nowe 

rozwiązanie, np. skierować wodę do rowu przy drodze od strony zachodniej. 

Radny JERZY ONACIK  przedstawił swoją propozycję rozwiązania tego problemu, 

stwierdził, że w przeciwnym razie położone nowe chodniki trzeba będzie rozwalać. 

Powiedział, że jego propozycja jest ciągle aktualna – trzeba oczyścić kanalizację. Stwierdził, 

że na razie jest sabotaż. Przewodniczący Komisji zwrócił radnemu uwagę, aby umiejętnie 

dobierał słowa (chodzi o użycie sformułowania „sabotaż”), nie używać słów obraźliwych. 

Radny JERZY ONACIK powiedział, że  jeśli gmina otrzymuje od Wojewódzkiego Zarządu 

Dróg pismo o organizacji spotkania, to powinna radnego, który jest jednocześnie sołtysem 

poinformować o tym. Radny dowiaduje się o nich drogą prywatną. Warto przynajmniej 

wysłuchać propozycji radnego co do zastosowania niektórych rozwiązań bez względu na to 

czy zostaną one zastosowane. Zauważył, że przeznaczona z budżetu gminy kwota 100 tys. zł 

na budowę chodnika jest „kropla w morzu”. Podzielił się spostrzeżeniami  z wykonywanych 

prac. Zarządca mówi, że zrobią kawałek asfaltu do szkoły, ale gmina ma rozwiązać w tym 

miejscu problem wody, która spływa ze 100 ha aż do wiatraków. Trzeba dołożyć trochę 

pieniędzy i wykorzystać okazję do wykonania chodnika. Zgłosił ustny wniosek o udzielenie 

informacji, ile Augustowo wkłada pieniędzy (podatków) do budżetu gminy. Chodzi o 

podanie dokładnej kwoty źródeł dochodu (podatki, wiatraki, przesył gazu, światłowody itp.), 

a nie ogólną kwotę. Informację na ten temat radny otrzymał w 2020 roku z danymi za 2018 
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rok. Wbrew informacji radnego Gałuszewskiego, że gmina dołożyła 2,5 mln zł do kanalizacji 

w Augustowie, Jerzy Onacik powiedział, ze wieś otrzymała od gminy jedną wywrotkę żwiru i 

kawałek chodnika, a inwestycja nie będzie kontynuowana dopóki nie będzie odwodnienia. 

Jest obowiązkiem gminy dopłacić do tej inwestycji, bo służy ona społeczności lokalnej. 

- Skarbnik Gminy NADZIEJA SOKOŁOWSKA zwróciła uwagę, że należy pamiętać, że 

oprócz inwestycji są również inne koszty utrzymania samorządu, a nie tylko jednej wsi. Taka 

jest istota samorządu. 

- Radny JAN KOWALCZUK powiedział, że każda wieś w gminie chciałaby mieć dla siebie 

jakąś inwestycję, a nie zawsze może być ona zrealizowana, jako przykład podał brak dojazdu 

asfaltowego do wsi Miękisze.  

- Przewodniczący Komisji WALENTY GAŁUSZEWSKI przerwał wymianę zdań między 

radnymi, stwierdzając, że nie jest to przedmiotem posiedzenia komisji. Należy zastanowić się 

nad całą gminą, a nie tylko jedną wsią.  

- Wójt Gminy RAISA RAJECKA podkreśliła, że jeśli jest inicjatywa ze strony zarządcy drogi 

w sprawie remontu drogi, to gmina nigdy nie odmawia dofinansowania inwestycji. . 

Odczytała pismo zarządcy w sprawie odbioru chodnika i zatoki autobusowej w Augustowie, 

którą gmina dofinansowała  w wys. 100 tys. zł. W odbiorze uczestniczył pracownik UG.  

Nawiązując do wypowiedzi radnego Jerzego Onacika w sprawie spotkania z Podlaskim 

Wojewódzkim Zarządem Dróg w Augustowie dot. odwodnienia, powiedziała, że było to 

zwykłe spotkanie robocze. Dodała, że nie ma żadnych rozstrzygnięć w kwestii odwodnienia. 

Każda droga jest ważna dla mieszkańców gminy, każda wieś ma swoje potrzeby, nie można 

mówić, że ktoś jest lepszy lub gorszy.  Ich nie interesuje, kto jest zarządcą drogi. Inicjatywa 

dot. drogi wojewódzkiej w Augustowie należy do Zarządu Województwa Podlaskiego, a nie 

do radnych czy Wójta. Jeśli województwo zechce kontynuować inwestycję, jeśli będzie 

oczekiwanie na dofinansowanie z budżetu gminy, to trzeba będzie się zastanowić, czy gminę 

na to stać. Podobnie jak Pani Skarbnik, zwróciła uwagę na inne wydatki realizowane z 

budżetu gminy, min, oświetlenie, dowożenie uczniów, utrzymanie dróg. Każda wieś ma 

swoje potrzeby. Wszystkie te wydatki składają się na budżet gminy. Jak będą rozwiązania w 

sprawie drogi w Augustowie, wówczas zostaną one Panu Sołtysowi (i radnemu) 

przedstawione, tak jak sprawy linii MPK do Augustowa. 

Na prośbę Przewodniczącego WALENTEGO GAŁUSZEWSKIEGO Komisja przyjęła opinię 

w sprawie dofinansowania inwestycji drogowych na terenie gminy realizowanych przez 

Powiat Bielski. Zasugerował, aby zwrócić się do Powiatu z wnioskiem o zmniejszenie 

dofinansowania do inwestycji kapitałochłonnych, natomiast inwestycje mniejsze nie budzą 

takiego sprzeciwu. W głosowaniu jawnym większością głosów (4 głosy „za”, 1 

„wstrzymujący się”) Komisja opowiedziała się  za dofinansowaniem remontu drogi Bielsk 

Podlaski-Stołowacz w wysokości 25% kosztów inwestycji (zamiast 50%) przewidzianych na 

2022 rok, pozostałe inwestycje z dofinansowaniem 50%. 

 

Do pkt 6) 
W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji WALENTY 

GAŁUSZEWSKI  o godz. 1040  zamknął posiedzenie. 

 

Protokołowała: 

Insp. Ala Wawulska 

 

  

Podpisy obecnych członków:  

Komisji Rewizyjnej: 

1. GAŁUSZEWSKI Walenty 

(Przewodniczący) 

………………………… 
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2. KOWALCZUK Jan ………………………… 

 

3. KRUK Alina …………………………. 

 

4. MISIUK Albin ………………………… 

 

5. ONACIK Jerzy ………………………… 

 

     


